

2022—2023 学年内江高二上学期英语期中考试试卷 (答案在最后)

(试卷满分 150 分, 考试时间 120 分钟)

注意事项:

1. 答卷前, 考生务必将自己的班级、姓名和准考证号填写在试卷和答题卡上。
2. 选择题用 2B 铅笔在对应的题号涂黑答案。主观题用 0.5 毫米黑色签字笔答在答题卡上对应的答题区域内。
3. 考生必须保持答题卡的整洁。考试结束后, 请将答题卡上交。

第 I 卷(选择题 共 100 分)

第一部分 听力(共两节, 满分 30 分)

做题时, 先将答案标在试卷上。录音内容结束后, 你将有两分钟的时间将试卷上的答案转涂到答题卡上。

第一节(共 5 小题;每小题 1.5 分, 满分 7.5 分)

听下面 5 段对话。每段对话后有一个小题, 从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出最佳选项, 并标在试卷的相应位置。听完每段对话后, 你都有 10 秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。

1. What is wrong with Jim?
A. He has a fever. B. He has a cough. C. He has a headache.
2. What does the man ask Josie to do?
A. Make lunch for him.
B. Take care of his brother.
C. Help him paint his bedroom.
3. What will Mike do later?
A. Do some shopping. B. Work part-time. C. Go to the park.
4. What is the relationship between the speakers?
A. Teacher and student. B. Boss and employee. C. Classmates.
5. Why does Alice feel excited?
A. She has won the race.
B. She has been chosen for the race.
C. She has got a new pair of running shoes.

第二节(共 15 小题;每小题 1.5 分, 满分 22.5 分)

听下面 5 段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题, 从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出最佳选项, 并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前, 你将有时间阅读各个小题, 每小题 5 秒钟;听完后, 各小题将给出 5 秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。

听第 6 段材料, 回答第 6、7 题。

6. What does the woman want to do?

A. Play soccer. B. Watch a game. C. Do her homework.

7. What do we know about the man?

A. He has finished his homework.

B. He is going to practice soccer.

C. He enjoys playing the guitar.

听第 7 段材料, 回答第 8 至 9 题。

8. What are the speakers talking about?

A. The business trip. B. The upcoming holiday. C. The tourist season.

9. Where will David stay?

A. In a hotel. B. In a tent. C. In his friends' house.

听第 8 段材料, 回答第 10 至 12 题。

10. What are the speakers going to do together?

A. See a film. B. Have dinner. C. Enjoy a concert.

11. Where will Jean give a performance?

A. At a bar. B. At a theater. C. At a university.

12. When will the speakers meet?

A. On Friday. B. On Thursday. C. On Wednesday.

听第 9 段材料, 回答第 13 至 16 题。

13. Who is the woman?

A. A scientist. B. A saleswoman. C. A hostess.

14. How much will the wing-suit probably cost in the future?

A. \$600. B. More than \$600. C. Less than \$600.

15. Which invention benefits people most?

A. The wing-suit.

B. The talking gloves.

C. The machine of producing clouds indoors.

16. What does Jed think of the machine of producing clouds indoors?

A. Wonderful. B. Important. C. Useless.

听第 10 段材料，回答第 17 至 20 题。

17. Why does the speaker give this talk?

A. To gain support from parents.

B. To advertise The Children's Garden.

C. To explain ways to improve parent-child relationship.

18. What can strengthen the home-school partnership?

A. Parents' donation. B. Parents' involvement. C. Parents' honesty.

19. How can parents become involved?

A. Talk with teachers often.

B. Invite other children over.

C. Take part in some special events.

20. What should parents do at home?

A. Take their children to parks.

B. Try to interact with their children.

C. Set strict rules for their children.

第二部分阅读(共两节，满分 40 分)

第一节(共 15 小题;每小题 2 分，满分 30 分)

阅读下列短文，从每题所给的 A、B、C 和 D 四个选项中，选出最佳选项。

A

Day Trips out of New York City: Fun for Kids and Families in Summer

These four fun and easy day trips out of New York City will add pleasure to your family's summer. Take a picnic and drive to any of these kid-friendly destinations (目的地).

Weir Farm National Historic Site and Art Center

735 Nod Hill Rd., Wilton, CT 06897

1 hour 30 minutes from NYC

Weir Farm is a 68-acre United States national park for art. At the beginning of the 20th century, the farm was

the summer home of American Impressionist Julian Alden Weir. Weir and artists in his time painted the landscape's hills, forests and gardens, changing the beautiful countryside setting into Impressionist masterpieces (杰作).

The farm is open from 8:00 am to 5:00 pm daily.

Storm King Art Center

1 Museum Rd., New Windsor, NY 12553

1 hour 40 minutes from NYC

Founded in 1960, Storm King is a 500-acre outdoor museum located in New York's Hudson Valley. Here, visitors can experience sculpture (雕塑) amid grasslands, hills, and under the open sky. Spend an afternoon picnicking and enjoying the center's special combination of art and nature.

The site is open from 10:00 am to 5:30 pm every day except Tuesday.

Historic Huguenot Street

81 Huguenot St., New Paltz, NY 12561

1 hour 45 minutes from NYC

Historic Huguenot Street is a 10-acre National Historic Landmark District. The Huguenot settlement changed over time, and the site helps visitors understand the historic forces that have changed America by teaching about Native and enslaved African peoples as well as Dutch and French settlers.

The Historic Huguenot Street's Museum Shop is open Thursday through Sunday from 10:00 am to 4:00 pm.

Brookhollow's Barnyard

301 Rockaway Valley Rd., Boonton, NJ 07005

1 hour from NYC

Brookhollow's Barnyard, a family New Jersey petting zoo, offers walk-through and drive-through farm experiences to families. Pigs, horses, goats and more as you walk or drive through the farmyard.

Walk-through tickets are available (可获得的) from Wednesday through Saturday. The drive-through experience is available on Sunday.

1. How long does it take you to drive to Storm King Art Center from NYC?

A. 1 hour. B. 1 hour 30 minutes. C. 1 hour 40 minutes. D. 1 hour 45 minutes.

2. Which place should you go to if you are interested in American history?

A. Weir Farm National Historic Site and Art Center. B. Historic Huguenot Street

C. Brookhollow's Barnyard. D. Storm King Art Center.

3. When can you have a walk-through experience at Brookhollow's Barnyard?

A. On Tuesday. B. On Monday. C. On Sunday. D. On Thursday.

以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文，请访问：<https://d.book118.com/277051143110006156>